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írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony !

Milyen megoldást kínál a települések számára a Kormány, hogy a már nyertes Európai Unió s
pályázatoknál, ne jelentsen többlet forrásigényt az Áfa kulcs emelése? címmel a Házszabály 91 . § -
a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Oszkó Péter
pénzügyminiszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Kormány kezdeményezésére, az országgyűlés elfogadta az adózásról szóló jogszabályt, mely 20
százalékról 25 százalékra emelte az Afa-kulcsot. Ezzel mindamellett, hogy újabb terhet róttak a
lakosságra, önkormányzatokra, a folyamatban lévő önkormányzati beruházások költségkalkulációját i s
felboríthatják.
Nagykőrös Város polgármestereként büszke vagyok arra, hogy a közeljöv őben több milliárd forint
értékű beruházás valósulhat meg városunkban . A projektek Európai Uniós támogatásban is
részesülnek. A tervezés és a pályázatok benyújtása során 20 százalékos Afa kulccsal tudtak a
szakemberek számolni, mely a kormányzati döntést követően 25 százalékra emelkedik .
Országgyűlési képviselőként és polgármesterként is bízom abban, hogy a Kormány nem az Európai
Uniós forrásokat igénybe vevő településektől szeretne többlet adóbevételhez jutni és a megvalósításra
kerülő program kivédi, illetve megoldást kínál az általam jelzett problémára .

Kérdezem : Milyen megoldást kínál a települések számára a Kormány, hogy a már nyertes
Európai Uniós pályázatoknál, ne jelentsen többlet forrásigényt az Afa kulcs emelése ?

Tisztelettel :

Nagykőrös, 2009 . május 12 .
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